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Grænsekontrolenheden i Billund

»

Slagelse PI

Arbejdspladsernes motionsdag 
og Jubilæumsfest

75 år… Det er jo noget der skal fejres

AF Bestyrelsen Slagelse PI
FOTOS  Medlemmerne hos Slagelse PI

For nu 75 år siden blev Dansk Politiidrætsforening (DPIF) 

en realitet og en af de foreninger, der blev oprettet i kølvan-

det på dette, var Slagelse Politiidrætsforening (SPI) . DPIF 

har fejret deres jubilæum hele året, blandt andet med deres 

fotokonkurrence, der løb af stablen i dagene omkring den 

1 . august . Flere hundrede aktive kollegaer og medlemmer 

sendte billeder, mens de var i gang med lige netop deres 

yndlingssport . Eventen og fejringen var dog, ligesom andre 

ting i dette år, præget af, at vi alle gerne ville noget mere, 

men covidrestriktioner bremsede os . 

Et travlt år i SPI gjorde lidt uforvarende, at vi skød afholdel-

sen af jubilæet lidt, og pludselig åbnede samfundet mere 

op . Det var jo på alle måder glædeligt, og vi havde nu flere 

muligheder . Vi havde dog mange andre ting kørende samti-

dig og et hurtigt ”ø-råd” senere, blev planen, at slå AM-dag 

og Jubilæum sammen . 

Øverste ledelse i kredsen var enige og meget samarbejdsvil-

lige . De gav således meget hurtigt ret frie rammer for en AM-

dag i hele kredsen med mulighed for også at fejre jubilæet, 

så længe fællesskab og sport var i fokus, … . (og hvis tjene-

sten tillod det) . Med disse fine rammer in mente blev Slagel-

ses kantine booket og indbydelsen sendt ud . Med ca . 160 

medlemmer i SPI er vi jo en ret lille forening, og det var der-

for muligt at invitere til fuld bespisning, reception og et so-

cialt arrangement for SPI’s medlemmer kl . 12 . Receptionen 

var planlagt til at foregå den første time, for derefter at gå 

over i AM-dagen med motion og sportsligt samvær for alle . 

De mange medlemmer af SPI mødtes til at starte med i kan-

tinen klokken 12, hvor der var dækket op til reception . Ma-

den var klar og formand Jacob Raft åbnede ballet med en 

tale . Han roste alle for det fine fremmøde og gav udtryk for 

sin glæde over at vor ”lille” forening er meget aktiv og repræ-
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senteret mange steder i politiidrætten . SPI har gennem flere 

år været talrigt til stede til stævner og har sendt mange af-

sted til danske politimesterskaber, nordiske politimesterska-

ber og europæiske politimesterskaber . Det er sindssygt godt 

klaret af en relativt lille forening . SPI har ydermere gennem 

et årti afholdt ca . 20 stævner og 4 politimesterskaber, som 

vi kan være stolte af .

Foreningen valgte i samme ombæring at hædre Peter Wihan 

med en meget stor og flot gavekurv, da han gennem flere år 

har ydet en ekstra indsats for foreningen .

Kantinen i Slagelse, som vi værdsætter højt, havde som altid 

lavet en god buffet til alle, og denne blev herefter indtaget 

med velbehag, inden vi overgik til AM-Dagen . Enkelte kolle-

gaer skulle efter maden dog tilbage til deres vagt, mens de 

aldrende og pensionerede medlemmer blev siddende til en 

snak om fortiden . De få der ikke var tilmeldt receptionen var 

allerede i gang med både minigolf og løbeture, og snart var 

vi andre også på vej afsted .

SPI havde i dagens anledning lejet hallen ved kasernen, og 

mange var klar til at brænde lidt at de indtagede kalorier af . 

Efter et hurtigt tøjskift var planen, at nogle ville træne til det 

kommende politimesterskab i mix-volley kombineret med 

en løbetur, mens andre gik i kælderen til styrketræning, og 

endnu andre trænede sammen på forskellig vis . 

Skribenten var selv i hallen efter 3 km .  løbetur i højt tempo, 

sammen med 7 andre . Her fik vi hurtigt sat en bane op til en 

drabelig kamp . Ahhh! Det er nok overdramatiseret, for med 

mange novicer repræsenteret og med det kollegiale i højsæ-

det, blev det blot hyggelig træning i ca . 2 timer .
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Vores lokale mixvolley ekspert Erik Hansen fik dog også lige 

set, om der var nye håb, der skulle prikkes, inden holdet skul-

le sættes til det kommende politimesterskab i mixvolleyball, 

som skulle løbe af stablen få dage senere . Flere deltagere 

løb herefter tilbage til politigården og kunne med ekstra god 

samvittighed drikke en sodavand eller kaffe og spise kage, 

der var stillet til rådighed inden fyraften . 

På minigolfbanen var resultatet også klart og Mads Engke-

bølle var løbet med titlen som stationsmester, mens Vinnie 

kunne indkassere en trøstepræmie for sidstepladsen . Vinnie 

var ikke helt tilfreds, da hun jo havde fået flest point, men de 

der golfregler er jo lidt anderledes .

Alt i alt en særdeles god fejring af dagen, der også havde 

budt på lodtrækning af mange gavekort, taler og andre fine 

indslag .

SPI har som mange andre foreninger mærket et årti med for-

andring, men kan med glæde notere, at det ikke er gået tilba-

ge med aktiviteterne eller medlemstilslutningen . Det er dog 

tydeligt mærkbart, at medlemmerne er blevet tidsmæssigt 

mere udfordret, og det er svært at finde frivillige til de mange 

opgaver, som findes i en lille forening som vores . 

Efter 75 år er vi i bestyrelsen dog bestemt klar til at bære fa-

nen videre, og vi håber på mange gode sports år fremover .


